

**Enrolment Procedure
Anglophone Section / APESA
2025-26**

Dear Parents,

Your child has been offered a place in the Anglophone Section of the CSI: please confirm acceptance of this place by completing [this form](#) (click on the link) by **Tuesday 27th May, 8h00 French time**, at the latest.

Once your confirmation has been received, full instructions regarding enrolment and payment of school fees will be sent during the following week. This email will come from enrolment@csianglo.org - please check your spam folder.

Remember that you also need to confirm your child's place with the French administration of the school:

For collège, send an email to: college@csilyon.fr

For lycée, send an email to: lycee@csilyon.fr

Sincerely,
The Anglophone Section

**Procédure d'Inscription
Section Anglophone / APESA
2025-26**

Cher Parents,

Si votre enfant a été accepté dans la Section Anglophone de la CSI, merci de confirmer sa place par en complétant [ce formulaire](#) (cliquer sur le lien) pour le **Mardi 27 Mai, 8h00 (heure française)**, au plus tard.

L'ensemble des instructions pour finaliser l'inscription et vous acquitter du paiement des frais de scolarité vous sera envoyé par email depuis l'adresse email enrolment@csianglo.org dans le courant de la semaine suivante - merci de vérifier vos spams.

N'oubliez pas de confirmer également la place de votre enfant auprès de l'administration de l'établissement:

Pour le collège: college@csilyon.fr

Pour le lycée: lycee@csilyon.fr

Cordialement,
La Section Anglophone